



新加坡 福建会馆文化艺术团

SINGAPORE HOKKIEN HUAY KUAN ARTS & CULTURAL TROUPE
PART OF SINGAPORE HOKKIEN HUAY KUAN CULTURAL ACADEMY PTE LTD (Reg.No. 201225032H)

2017 六月假期营 JUNE HOLIDAY CAMP

ACT CAMP @ TOA PAYOH	Singapore Hokkien Huay Kuan Arts & Cultural Troupe 397 Lorong 2 Toa Payoh, Singapore 319639
	30-May-2017 (Tue) to 02-Jun-2017 (Fri)

ACT CAMP @ SENNETT	Singapore Hokkien Huay Kuan Cultural Academy 5 Sennett Road , Singapore 466781
	06-Jun-2017 (Tue) to 09-Jun-2017 (Fri)

对象 TARGET GROUP	ACT Camp A	ACT Camp B	ACT Camp C
		K1-K2	P1-P2
时间 TIME	0845-1245	0845-1645	
收费 FEES	\$300.00	\$420.00	
	Inclusive of 7% GST, Material Fees & 1 Tea-Break	Inclusive of 7% GST, Material Fees, 1 Lunch & 2 Tea-Breaks	
文化艺术团学生优惠价 5% DISCOUNT FOR SHHKACT STUDENTS	\$285.00	\$399.00	

ACT CAMP A (K1-K2) "The Lion & The Mouse"	ACT CAMP B (P1-P2) "Around The World"	ACT CAMP C (P3-P5) "Around The World"
<ol style="list-style-type: none"> 1. "Move It! Move It" 2. "Green Tailoring" 3. "Netting" 4. 3D Crafts "The Jungle King" 5. Clay Modelling "Mouse" 6. Group Crafts: "Hand Prints" 7. Drama Showcase ** <p>**Parents are invited to attend</p>	<ol style="list-style-type: none"> 1. "I Feel the World Move!" 2. 3D Crafts "Globetrotting" 3. "Zoo of The World" Games 4. "The World of Mind Map" 5. "Global Adventures" ** <p>**Parents are invited to attend</p>	<ol style="list-style-type: none"> 1. "I Feel the World Move!" 2. "World News" Reporter 3. Crafts "Gifts of The World" 4. "The Global Village" Games 5. "Global Adventures" ** <p>**Parents are invited to attend</p>
<p>童话故事: 狮子与老鼠</p> <ol style="list-style-type: none"> 1. 唱唱跳跳快乐多 2. 环保衣服我来做 3. 巧手结成网 4. 立体狮王 5. 泥塑老鼠 6. 团体合作: 巧手变个样 7. 童话剧呈献** <p>**欢迎家长前来观看</p>	<p>环球之旅</p> <ol style="list-style-type: none"> 1. 动动没烦恼 2. 小小地球仪 3. 世界动物园 4. 思维导图看世界 5. 环球历险记** <p>**欢迎家长前来观看</p>	<p>环球之旅</p> <ol style="list-style-type: none"> 1. 环球知识大比拼 2. 我是小记者 3. 巧手绘世界 4. 地球一家人 5. 环球历险记** <p>**欢迎家长前来观看</p>